

南洋廖氏公会奖助学金简章

致：全体会员宗亲

本会为奖励品学兼优及辅助、激发家境须援助的会员子女发奋图强，力求上进之心，由即日起至**2025年3月15日止**，接受会员为子女申请2025年度大学、理工学院、初级学院、工艺教育学院、中、小学奖助学金。

2025年度 奖学金奖励

- (1) 2023/2024年度大学、理工学院、品学兼优会员子女。
- (2) 2024/2025年度理工学院品学兼优会员子女。
- (3) 2024年小学、中学、初级学院、工艺教育学院品学兼优的会员子女。

2025年度 助学金

- (1) 资助2024年就读小学、中学、初级学院、理工学院、工艺学院的会员子女家境须要援助者。
- (2) 凡申请助学金之学子，评委会只注重其家庭经济状况，学业成绩只供参考。

各组奖助学金款额分配如下：

大学组	每名\$500	2名
初级学院组	每名\$300	2名
理工学院	每名\$300	2名
工艺教育学院	每名\$300	2名
中学组	每名\$200	6名
小学组（一年级至六年级）	每名\$100	12名

有意为子女申请奖助学金的会员宗亲们，请填妥所附申请表格（若不够请自行影印）连同全年（上/下学期）成绩单影印本于**截至日期之前**寄交本会，逾期概不审理。

- (1) 大学组必须附来 2023年7月至2024年5月全学年成绩
- (2) 理工学院组必须附来 2024年4月至2025年3月全学年成绩
- (3) 小学、中学、初级学院、工艺教育学院组必须附来 2024年全学年成绩

- 经本会奖助学金评审委员会审核后，合格与否将另函通知。
- 本简章若有不足之处，本会奖助学金委员会有权自行处理。

南洋廖氏公会

会长：文通
奖助学金主任：慧芬 同启
2024年10月19日

请看后页 PTO

南洋廖氏公会奖学金

奖学金评审标准如下：

组别	年级	科目	分数/等级
小学	小一、小二	华、英、数	小一及小二没有年终考试成绩，各科学学习能力优异 Exceeding Expectation
	小三、小四	华、英、数、科	四科总积分不超过 8 分 (每科积分不超过 2 分)
	小五、小六	华、英、数、科	每科积分不超过 AL 4 分。 小六以 PSLE 会考成绩为准。
中学	中一、中二	华、英、数 必须及格	总平均 70 分或以上
	中三、中四	华、英、数 必须及格	LIR5 总积分不超过 18 分。 中四以 GCE "O" Level 会考成绩为准。 LIR5 科目包括： - LI 第一语文 (英文) - R5 : 一科文科 一科数学或理科 一科文科/数学/理科 及两科其他科目
	直通车 IP,IB (Year 1 to 4)	所有选修的科目	GPA 3.2 分或以上 IB 38 分或以上 MSG 2.1 或以下 (如有不同计算方式请注明)
高中 初级学院	初级一、二年级 直通车 IP,IB (Year 5 & 6)	所有选修的科目 3H2+2H1 (PW 不在评审计分之内) 所有选修的科目	(1) 三科主修(H2) 为 A 或 B (2) 两科副修 (H1)为 A 或 B
工艺教育学院	NITEC Higher NITEC	所有选修的科目	(1) 每科都须考获为 A 或 B (2) GPA 不少过 3.5
理工学院	Year 1 to 4	所有选修的科目	(1) 每科都须考获为 A 或 B (2) GPA 不少过 3.5
大学	Year 1 to 4	所有选修的科目	(1)每科都须考获为 A 或 B (2) GPA 不少过 3.8

Nanyang Leow-Sih Association Scholarship / Bursary Application

To: All Members and Relatives

In order to reward academically outstanding members' children and to assist those from families in need, the association will accept applications for scholarships from members for their children for the academic year 2024 - 2025. The application period is from now until March 15, 2025, for scholarships for universities, polytechnics, junior colleges, and technical education institutions, as well as for primary and secondary schools.

Scholarship Awards 2025

1. Children of members enrolled in universities or polytechnics in the 2023/2024 academic year with outstanding academic performance.
2. Children of members enrolled in polytechnics in the 2024/2025 academic year with outstanding academic performance.
3. Children of members enrolled in primary schools, secondary schools, junior colleges, or technical education institutions in 2024 with outstanding academic performance.

Bursary Awards 2025

1. Bursary Award will be provided to children of members attending primary, secondary, junior colleges, polytechnics, or technical colleges in 2024 who require financial assistance.
2. For applicants seeking financial aid, the evaluation committee will focus primarily on family financial status, with academic performance considered for reference.

Distribution of Scholarship and Bursary Awards

- **University Group:** \$500 each for 2 recipients
- **Junior College Group:** \$300 each for 2 recipients
- **Polytechnic Group:** \$300 each for 2 recipients
- **Technical Education Group:** \$300 each for 2 recipients
- **Secondary School Group:** \$200 each for 6 recipients
- **Primary School Group (Grades 1 to 6):** \$100 each for 12 recipients

Members who wish to apply for scholarships / bursary awards for their children should complete the attached application form (please photocopy if more copies are needed) and submit it along with a photocopy of the full-year (both semesters) report card before the deadline. Late submissions will not be considered.

1. **University Group:** Must include academic results from July 2023 to May 2024.
 2. **Polytechnic Group:** Must include academic results from April 2024 to March 2025.
 3. **Primary, Secondary, Junior Colleges, and Technical Education Groups:** Must include academic results from the entire 2024 academic year.
- The scholarship evaluation committee will notify applicants of their eligibility after review.
 - The association reserves the right to address any deficiencies in these guidelines as deemed necessary.

Scholarship / Bursary Evaluation Criteria:

Level		Subjects	Scores/Grades
Primary	Primary 1 & 2	Chinese, English, Math	No end-of-year exams; excellent performance in ALL subjects achieving "Exceeding Expectation"
	Primary 3 & 4	Chinese, English, Math, Science	Total score not exceeding 8 points (max 2 points per subject)
	Primary 5 & 6	Chinese, English, Math, Science	Each subject max AL 4 points; PSLE results to be used for Primary 6
Secondary	Secondary 1 & 2	Chinese, English, Math	Must pass ALL subjects; with an average score 70 or above
	Secondary 3 & 4	Chinese, English, Math	Must pass ALL subject; LIR5 total score not exceeding 18 points; GCE "O" Level results to be used for Secondary 4; LIR5 subjects include: LI (English), R5 (one humanities subject, one math or science subject, one additional subject, and two others)
Junior College	Year 1 & 2	All modules / subjects	(1) Three main subjects (H2) must be A or B; (2) Two subsidiary subjects (H1) must be A or B
Technical Education	NITEC, Higher NITEC	All modules / subjects	(1) Each subject must be A or B; (2) GPA not less than 3.5
Polytechnic	Year 1 to 4	All modules / subjects	(1) Each subject must be A or B; (2) GPA not less than 3.5
University	Year 1 to 4	All modules / subjects	(1) Each subject must be A or B; (2) GPA not less than 3.8